
招牌菜 Signature Dish ( (V) 素食 Vegetarian

如果您对某些食物敏感，请告知服务人员 

If you are allergic to certain food ingredients, please advise our service associate

乐排馆，品尝由驻店酒店行政总厨林伟岷先生及他的美食团队为您精心呈献的西式及欧陆式菜肴，包括:

全新升级2.0版35天干式熟成牛排、环球精选肋排、新西兰鲜活蓝鲍鱼及季节菜品。
Savour western and European cuisines including version 2.0 premium 35-day dry aged beef, choice of pork ribs, 

New Zealand live blue abalone and seasonal dishes crafted by our Executive Chef, Mr. Wei Bing Lim

and his culinary team at RIBS.

茶位费 8元每位 Cover Charge  RMB 8/person



小口小口的品味
THE SMALL BITES



RMB 138 

甜菜根腌制三文鱼
真空黄瓜，伏特加酸奶油，味噌芥末，“鹅肝雪花”

Home made Beetroot Cured Salmon
Compress Cucumber, Vodka Creme Fraiche, Miso Wasabi, “Foie 
Gras Snow”

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



RMB 168

法式香煎鹅肝
洋葱酱，坚果碎，焦糖苹果 

Pan-fried Foie Gras
Onion Jam, Chopped Nuts, Caramelized Apples 

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable

on the prices together with the service charge.



香煎扇贝
黄瓜鱼子酱，龙虾味奶泡，黄油酥粒，西班牙火腿 

Pan-Fried Live Scallop
Cucumber Roe, Bisque From, Brown Butter Soil, Spanish Ham 

RMB 128  

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



法国黑珍珠生蚝 （每件，两件起叫）
经典柠檬，法式醋汁

French Black Pearl  Oyster (Per Piece, 2pcs above)
Classic Lemon, Mignonette

RMB 68  

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



炙烤鲜鱿鱼
辣椒，细叶芹，新鲜柠檬，柠檬黄油酱

Grilled Fresh Squid
Dry red Pepper, Chervil, Fresh Lemon, Lemon Butter Sauce

RMB 138

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



RMB 88  

乐排馆凯撒沙拉
水培罗马生菜，香煎脆培根，脆皮鸡蛋，银鱼柳柠檬汁

RIBS Caesar Salad
Hydroponic Romaine Lettuce, Pan-fried Crispy Bacon
Crisp Hens Egg, Anchovy Lemon Mayonnaise

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



意式蕃茄沙拉
自制意大利奶酪，“黑橄榄海绵蛋糕”，牛油果，松子仁 

Italian Tomato Salad
Home-made Ricotta Cheese. `Black Olive Sponge`,
Avocado, Pine Nut

RMB 88  

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



田园沙拉 (V)
苦苣生菜，牛油生菜， 樱桃番茄，意大利香脂醋

Garden Salad
Endive Lettuce, Butter Lettuce, Cherry Tomato, 
Balsamic Vinegar

RMB 68

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



浆果沙拉(V)
樱桃萝卜，牛油果，各式浆果，芝麻菜 

Mix Berry Salad
Radish, Avocado, Mix Berry, Rocket Salad

RMB 98

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



小心！烫
HOT LIQUIDS ON THE WAY



波士顿龙虾浓汤
鲜美龙虾汤，马斯卡彭奶油，法葱

Boston Lobster Bisque
Rich Lobster Broth, Mascarpone Cheese, Chive

RMB 98  

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



奶油云南蘑菇汤 (V)
黑松露酱，白松露油，法葱

Cream of Yunnan Mushroom Soup
Black Truffle Sauce, White Truffle Oil, Chive

RMB 68

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



松茸鸡清汤
炖鸡汤，姬松茸

Chicken and Matsutake Consommé
Double Boiled Chicken Consommé, Matsutake

RMB 78

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



奶油南瓜汤 (V)
本地南瓜，忌廉，蕃茜

Cream Pumpkin Soup
Local Pumpkin, Cream, Parsley

RMB 68

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



意大利蔬菜汤(V)
各式时蔬，罗勒

Minestrone
Seasonal Vegetables, Basil

RMB 68

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



法式洋葱汤
烤牛肉，黄油吐司，欧芹

French Onion Soup
Seared Beef, Buttered Toast, Parsley

RMB 88

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



各式烤扒
RIBS GRILL SELECTION 



精选澳洲和牛35天干式熟成牛肉
Selected Australian Wagyu Beef 

Dry Aged for 35 Days

乐排馆干式熟成牛肉, 精选生长在澳大利亚新南威尔士中北部平原的和牛，
采用特别配方的谷物饲养，生长全程绝不添加荷尔蒙。呈现大理石纹理的高品质牛肉，

在乐排馆特制石烤炉中烹制，更添独特风味。

RIBS GRILL Selection: Our Rangers Valley Wagyu, Raised on The Plains of Northern and Central New South Wales 
Are Grain Fed with No Added Hormones. Carefully Fed on a Specifically Designed Diet of Grains to Allow 

the Cattle to Generate aigh Marbling Characteristic. Perfectly Cooked in RIBS Stone Fired Grill Oven



乐排馆招牌战斧（1.5千克）
大理石纹4-5级 
3至5人份量
搭配田园小沙拉，松露薯条，烤彩虹萝卜，嫩煎蘑菇

RIBS Signature Tomahawk Steak (1.5kg)
Marbling Score 4-5
Good for 3 to 5 persons
Served with Garden Salad, Truffle Fries, 
Roasted Rainbow Carrots, Sautéed Mushroom

酱料 Sauce 芥末酱 Mustard

红酒 Red Wine 大藏芥末酱 Dijon

香草黄油 Herb Butter 芥末籽酱 Whole Grain

罗望子烧烤酱 Tamarind BBQ

阿根廷香辣酱 Chimichurri

RMB 1,988
此项目不适用于任何折扣优惠 This item is not eligible for any discount.

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



乐排馆招牌带骨肉眼排（1.2至1.4千克）
大理石纹4-5级 
3至5人份量
搭配松露薯条，烤彩虹萝卜和嫩煎蘑菇

RIBS Signature Cut Bone in Ribeye (1.2 to 1.4kg)
Marbling Score 4-5
Good for 3 to 5 person
served with Truffle Fries, Roasted Rainbow Carrot and Sautéed Mushroom

RMB 1,880
此项目不适用于任何折扣优惠 This item is not eligible for any discount.

酱料 Sauce 芥末酱 Mustard

红酒 Red Wine 大藏芥末酱 Dijon

香草黄油 Herb Butter 芥末籽酱 Whole Grain

罗望子烧烤酱 Tamarind BBQ

阿根廷香辣酱 Chimichurri

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable

on the prices together with the service charge.



乐排馆精选澳洲上等腰肉排（800至1000克）
大理石纹4-5级
2-3人份量

RIBS Selected Porterhouse Steak (800 to 1000g)
Marbling Score 4-5
Good for 2 to 3 persons

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.

RMB 1288
此项目不适用于任何折扣优惠 This item is not eligible for any discount.

酱料 Sauce 芥末酱 Mustard

红酒 Red Wine 大藏芥末酱 Dijon

香草黄油 Herb Butter 芥末籽酱 Whole Grain

罗望子烧烤酱 Tamarind BBQ

阿根廷香辣酱 Chimichurri



带骨西冷排（800至1000克）
大理石纹4-5级
2-3人份量

Ribs Signature Cut Bone in Striploin (800 to 1000g) 
Marbling Score 4-5
Good for 2 to 3 persons

RMB 1088
此项目不适用于任何折扣优惠 This item is not eligible for any discount.

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.

酱料 Sauce 芥末酱 Mustard

红酒 Red Wine 大藏芥末酱 Dijon

香草黄油 Herb Butter 芥末籽酱 Whole Grain

罗望子烧烤酱 Tamarind BBQ

阿根廷香辣酱 Chimichurri



乐排馆精选牛柳 (800克 - 1000克)
大理石纹4-5级
2-3人份量

RIBS Selected Tenderloin of Beef (800g - 1000g) 
Marbling Score 4-5
Good for 2 to 3 persons

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.

RMB 1,688
此项目不适用于任何折扣优惠 This item is not eligible for any discount.

酱料 Sauce 芥末酱 Mustard

红酒 Red Wine 大藏芥末酱 Dijon

香草黄油 Herb Butter 芥末籽酱 Whole Grain

罗望子烧烤酱 Tamarind BBQ

阿根廷香辣酱 Chimichurri



乐排馆精选牛牡蛎（800至1000克）
大理石纹4-5级
2-3人份量

RIBS Oyster Blade Steak (800g - 1000g)
Marbling Score 4-5
Good for 2 to 3 persons

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.

RMB 888
此项目不适用于任何折扣优惠 This item is not eligible for any discount.

酱料 Sauce 芥末酱 Mustard

红酒 Red Wine 大藏芥末酱 Dijon

香草黄油 Herb Butter 芥末籽酱 Whole Grain

罗望子烧烤酱 Tamarind BBQ

阿根廷香辣酱 Chimichurri



谷饲澳洲游谷和牛
Grain-fed M6-M9 Rangers Valley 

Australian Wagyu



澳洲和牛西冷排 (250g)
大理石纹8-9级
搭配一种酱料和自制芥末酱

Australian Wagyu Sirloin（250g）
Marbling Score 8-9
Choice One Sauce and One Home Made Mustard

RMB 598  

酱料 Sauce 芥末酱 Mustard

红酒 Red Wine 味噌 Miso

胡椒 Peppercorn 芝麻 Sesame

班尼士 Béarnaise 辣啤 Spicy beer

罗望子烧烤酱 Tamarind BBQ 山葵芥末 Horseradish

阿根廷香辣酱 Chimichurri 樱桃 Cherry

闻香知味会员专属八折礼遇，折扣优惠后实际支付金额累积香格里拉会会员积分。
Gastronomy by Shangri-La Members’ Exclusive 20% discount off  on retail price offer, enjoy 
Shangri-La Circle points accumulation based on the actual amount of the bill.

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



澳洲和牛肉眼牛排 (260g)
大理石纹6-7级
搭配一种酱料和自制芥末酱

Australian Wagyu Ribeye (260g) 
Marbling Score 6-7Choice One Sauce and One Home Made 
Mustard

RMB 498  

闻香知味会员专属八折礼遇，折扣优惠后实际支付金额累积香格里拉会会员积分。
Gastronomy by Shangri-La Members’ Exclusive 20% discount off  on retail price offer, enjoy 
Shangri-La Circle points accumulation based on the actual amount of the bill.

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.

酱料 Sauce 芥末酱 Mustard

红酒 Red Wine 味噌 Miso

胡椒 Peppercorn 芝麻 Sesame

班尼士 Béarnaise 辣啤 Spicy beer

罗望子烧烤酱 Tamarind BBQ 山葵芥末 Horseradish

阿根廷香辣酱 Chimichurri 樱桃 Cherry



270天谷饲澳洲游谷黑安格斯牛排
270 Days Grain-Fed M3 Rangers Valley 

Australian Black Angus Steak 



澳洲肉眼牛排（300克）
大理石纹3+
搭配一种酱料和自制芥末酱

Ribeye (300g)
Marbling Score 3+ 
Choice One Sauce and One Home Made Mustard

RMB 388  

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.

酱料 Sauce 芥末酱 Mustard

红酒 Red Wine 味噌 Miso

胡椒 Peppercorn 芝麻 Sesame

班尼士 Béarnaise 辣啤 Spicy beer

罗望子烧烤酱 Tamarind BBQ 山葵芥末 Horseradish

阿根廷香辣酱 Chimichurri 樱桃 Cherry



澳洲牛柳（240克）
大理石纹3+
搭配一种酱料和自制芥末酱

Tenderloin (240g)
Marbling Score 3+
Choice One Sauce and One Home Made Mustard

RMB 338

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.

酱料 Sauce 芥末酱 Mustard

红酒 Red Wine 味噌 Miso

胡椒 Peppercorn 芝麻 Sesame

班尼士 Béarnaise 辣啤 Spicy beer

罗望子烧烤酱 Tamarind BBQ 山葵芥末 Horseradish

阿根廷香辣酱 Chimichurri 樱桃 Cherry



澳洲西冷牛排（280克）
大理石纹3+
搭配一种酱料和自制芥末酱

Sirloin (280g)
Marbling Score 3+
Choice One Sauce and One Home Made Mustard

RMB 358

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.

酱料 Sauce 芥末酱 Mustard

红酒 Red Wine 味噌 Miso

胡椒 Peppercorn 芝麻 Sesame

班尼士 Béarnaise 辣啤 Spicy beer

罗望子烧烤酱 Tamarind BBQ 山葵芥末 Horseradish

阿根廷香辣酱 Chimichurri 樱桃 Cherry



RMB 398

惠灵顿牛柳
烤澳洲M3安格斯牛柳(180g)，鹅肝碎粒，
西班牙火腿，松露蘑菇酱 ，山地文红酒汁

Beef Wellington
Roast Australian Angus Tenderloin(180g),
Foie Gras Granules, Spanish Ham, Sanderman Sauce 

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



乐排精选
RIBS SIGNATURES



传统美国烧烤背小排
传统烟熏炉，烧烤酱加上辣香料，配新鲜苹果汁腌制而成

USA Baby Pork Back Ribs, Carolina Style
Marinated with Barbecue Sauce, Cajun Spices and
Fresh Apple Juice, Home-Smoked with a Lots of Love

RMB 288

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



慢炖黑牛牛小排
带枝番茄，黑蒜，香脂醋

Slow - braise Black Beef Short Rib
Vine tomato, Black Garlic, Balsamic Vinegar

RMB 338

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



海洋深处
FROM BELOW THE SEA



香煎游水龙利鱼
柠檬，焦化黄油，水瓜柳，红提子，爆米花
2-3人份量

Pan-Fried Live Sole Fish 
Lemon, Beurre Noisette, Capers, Red Grapes, Puff Rice
Good for 2-3 Person

RMB 348

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



波士顿龙虾
罗勒黄油，柠檬海盐，烤柠檬

Whole Boston Lobster
Basil Butter, Lemon Sea Salt, Grilled Lemon

RMB 438

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



烤黑鳕鱼
焖洋葱, 芹根泥和粉红胡椒粒

Grilled Black Cod Fish 
Braised Onion, Celeriac and Pink Peppercorn

RMB 228

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



新西兰青口蛤蚌锅
蒸蛤蜊配大蒜和白葡萄酒

New Zealand Mussel and Clam Pot
Steamed New Zealand Mussel and Clam with Garlic 
and White Wine

RMB 148

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



香煎三文鱼
鲜柠檬，罗勒味黄油，柠檬奶油汁 

Pan-Seared Salmon
Fresh Lemon, Basil Butter, Lemon Butter Sauce 

RMB 198

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



主菜
MAIN COURSE



RMB 258

烤黑鳕鱼配鹅肝
烩蔬菜，蕃茄莎莎

Roasted Black Cod with Foie Gras
Ratatouille, Tomato Salsa

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



RMB 238

干式熟成鸭脯
14天干式熟成鸭脯，鹅肝，甜菜根泥，菠菜

Dry aged Duck Breast
14 Days Dry Aged Duck Breast, Foie Gras, Beetroot Puree, Spinach

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



法式烤春鸡（400至450g）
黑松露，鲜柠檬，黑松露酱

French Roast Spring Chicken (400 to 450g)
Black Truffle, Fresh Lemon, Black Truffle Sauce 

RMB 268

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



呼伦贝尔羊脊肉
混合香料，红酒黄油

Rack of Inner Mongolian Lamb
Mixed Spice, Beurre Rouge

RMB 198

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



自制意大利面和烩饭
Handmade Pasta and Risotto



波士顿龙虾意面
香煎波士顿龙虾, 自制龙虾酱

Boston Lobster Linguine
Sautéed Boston Lobster, Homemade Lobster Sauce

RMB 438

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



云南松露意大利宽面
忌廉，松黑露，芦笋

Truffle Pappardelle
Cream, Shaved Black Truffle and Asparagus

RMB 138

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



海鲜意粉
虾仁，全壳青口，鱿鱼，自制海鲜番茄酱

Seafood Spaghetti
Shrimp, Whole Shell Mussel, Squid, 
Homemade Seafood Tomato Sauce

RMB 168

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



鹅肝意大利饭
黑松露，意大利黑醋

Foie Gras Risotto
Black Truffle, Balsamic Vinegar

RMB 168

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



波士顿龙虾烩意大利饭
波士顿龙虾，蘑菇和菠菜

Boston Lobster Risotto
Boston Lobster, Mushroom and Spinach

RMB 288

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



甜菜根烩饭
手指萝卜，帕马森芝士，芦笋，羊肚菌

Beetroot Risotto
Finger Radish, Parmesan Cheese, Asparagus, Morchella

RMB 138

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



披萨
RIBS PIZZA



帕尔马火腿菠萝披萨 (10寸)
帕尔马火腿，菠萝，芝麻菜

Parma Ham and Pineapple Pizza
Proscuitto Ham, Caramelized Pineapple, Arugula 

RMB 128

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable

on the prices together with the service charge.



米兰风味萨拉米香肠披萨 (10寸)
洋葱，马苏里拉芝士

Salami Milano Pizza
Onion, Mozzarella Cheese

RMB 128

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



海鲜披萨 (10寸)
彩椒，黑橄榄，虾仁，扇贝，鱿鱼

Seafood Pizza
Capsicum, Black olives, Shrimp, Scallop, Squid

RMB 128

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



经典玛格丽特披萨 (10寸)
西红柿，罗勒叶，新鲜水牛芝士

Margherita Pizza
Fresh Tomato, Basil, Fresh Buffalo Mozzarella

RMB 128

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



伴碟小吃
SIDE ORDERS



炸薯条 RIBS Fries

松露薯泥 Truffle Mashed Potato

奶油芝士通心粉 Creamy Mac and Cheese

烤土豆 Baked Baby Potato

碳烤芦笋 Grilled Asparagus

奶油玉米 Creamed Corn

烘烤迷你胡萝卜 Roasted Baby Carrot

清炒菠菜 Sautéed Baby Spinach

RMB 48 每份Each

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



甜蜜的罪恶
SWEET SINS



乐排式提拉米苏
杏仁力娇酒马斯卡彭奶油，咖啡力娇酒糖水，
海绵蛋糕，可可粉

Ribs Way Tiramisu
Amaretto Mascarpone Chantilly, Kahlua Coffee Syrup, 
Sponge Cake, Cocoa Powder

RMB 68

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



法芙娜曼特尼巧克力熔岩
64% 曼特尼巧克力, 覆盆子雪葩, 杏仁薄脆

64% Valrhona Manjari Chocolate Lava
64% Manjari Chocolate lava cake, Raspberry Sherbet, 
Almond Tuile

RMB 68

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



巧克力泡芙
法式泡芙，比利时巧克力冰淇淋，
榛子脆饼，温柠檬巧克力酱

Chocolate Profiteroles
Choux Puff,  Belgium Chocolate Gelato, 
Hazelnut Feuilletine, Warm Lemon Chocolate Sauce  

RMB 68

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



卡邦尼奶油芝士蛋糕
海盐焦糖意式冰淇淋，培根酥，自制柑橘巧克力，帕马森芝士

Carbonra Cream Cheesecake
Sea Salt Caramel Gelato, Bacon Crisp, Homemade Citrus 
Chocolate, Parmesan Cheese

RMB 68

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



烤混合浆果法式焦糖炖蛋
混合杂莓浆果酱，香草法式炖蛋，香草意式冰淇淋

Baked Mixed Berry Cream Brulee
Homemade Mixed Berry Compote, Vanilla Cream Brulee, 
Vanilla Gelato

RMB 68

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



冰淇淋
巧克力，香草，抹茶，覆盆子雪葩，柠檬雪葩

Ice Cream 
Chocolate, Vanilla,  Matcha, Raspberry Sorbet, Lemon Sorbet

RMB 38 每球 Per Scoop

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable

on the prices together with the service charge.



特色饮品
 “SANGRIA-LA” 

TWISTED RECIPE FROM OLD CLASSICS



金气泡香柠桑格利亚

Sparkling  Sangria
Two citrus fruits, add up to a white sangria recipe 
that will brighten up any table

RMB 88 杯 Glass

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable

on the prices together with the service charge.



香柠桑格利亚

Limoncello Sangria
Sweet-start white sangria recipe three time as delicious

RMB 88 杯 Glass

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable

on the prices together with the service charge.



小红莓桑格利亚

Berry Sangria
Cranberry juice and red wine meet for an irresistible sangria 
with fruity hints after taste

RMB 88 杯 Glass

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable

on the prices together with the service charge.



香甜无酒桑格利亚

Virgin Sangria
Love the taste of sangria but want to take a night off wine? 
Try our non-alcoholic sangria

RMB 68 杯 Glass

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable

on the prices together with the service charge.



乐排馆鸡尾酒

Ribs Cocktail
“Rye Infused with Bacon and Smoked”
Yes, that’s right! We have taken a Rye whiskey, 
infused bacon fat in it for a week and smoked everything together. 
The result is divine and you must try!

RMB 88 杯 Glass

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable

on the prices together with the service charge.



吉日 （梅子特饮，无酒精）

Golden Date （Non- Alcoholic）

RMB 58 杯 Glass

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable

on the prices together with the service charge.



比泰兹花园 （金酒特饮，含酒精）

Bitez Garden (Cocktail with Gin, Alcoholic)

RMB 68 杯 Glass

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable

on the prices together with the service charge.



瓶
Bottle

芙丝蒸馏水375ml VOSS Still 375ml 68

芙丝蒸馏水800ml VOSS Still 800ml 115

芙丝汽泡水800ml VOSS Sparking 800ml 115

巴黎水330ml Perrier 330ml 58

圣培露750ml San Pellegrino 750ml 98

适用于香格里拉会会员积分兑换
Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税
All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.
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